
Acta del Consejo Municipal del Distrito Este

Nº de Acta: 3 

Carácter de la sesión: Ordinaria

Fecha de la sesión: 26. octubre . 2021

Hora inicio/fin: 20:10 / 20:25

Lugar: Palau de la Festa, Sala Museo

Miembros asistentes:

DAVID DONATE CASTIBLANQUE
JORGE RIBES VICENTE
LUCIANO FERRER PONS
SALVADOR HUGO LÓPEZ BERNARDO
JOSÉ M. REBOLLO DE LA ROSA
SERGIO TOLEDO LLORENS
VICENT GRAU REIG
EVA M.ª JIMÉNEZ JIMÉNEZ
JOSÉ D PARRA CUARTERO
ESTEBAN ADELL BOIX
ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT
LIDÓN ALGARRA SOTO
SANTIAGO CAUDET CEBRIAN
BEGOÑA PRADES BELTRÁN
TERESA LLOPIS RAMBLA

Miembros ausentes: 

Pendiente de designar
BEGOÑA CARRASCO GARCÍA
NIEVES RUIZ GELLIDA
CRISTIAN FERNÁNDEZ VAQUERO
SILVIA PERIS DUMONT
FRANCISCO GIL GARCÍA
VICKY AMORES HEREDIA
NURIA SOLSONA SORRIBES
MERCEDES CLARÓS VILAR
M.ª DOLORES MALAGÓN ROMERO

Presidente (Partido Socialista – PSPV)
Vicepresidente (PSPV)
Concejal (VOX)
Vecino (Alcaldía)
Vecino (Alcaldía)
Vecino (Partido Popular - PP)
Persona (Compromis)
A VV Gumbau
A VV Doctor Marañón y Adyacentes 
A VV Bulevar. Vicente Blasco Ibáñez
A VV Rafalafena dels Tarongers
AMPA CP Bernat Artola
AMPA CP Mestre Canós
AMPA IES Sos Baynat
AMPA CP Madre Vedruna

Vecino (Ciudadanos)
Persona ( PP)
Persona (Ciudadanos)
Persona (VOX) (*)
Persona (Podem-Esquerra Unida)
Persona (PSPV)
A VV Rafalafena
AMPA CP Lluis Revest 
AMPA IES Penyagolosa
AMPA CP Fadrell

(*) Excusa ausencia

Secretario:
JORGE AHÍS GAVALDÁ
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Por el señor Presidente se abre la sesión y antes de pasar al primer punto del 
orden del día se procede a la toma de juramento o promesa, según su deseo, del cargo de 
vocal del Consejo Municipal del Distrito Este, de la señora Lidón Algarra Soto, que viene en 
representación del AMPA CP Bernat Artola, sustituyendo a Elena Velázquez Escuita. Para 
ello se hace referencia al Real Decreto 707/1979, de 5 de abril, por el que se establece la 
fórmula de juramento en cargos y funciones públicas.

1º.- Aprobación del Acta de la sesión anterior de fecha 28 de abril de 2021.

Se aprueba por unanimidad de los miembros asistentes.

2º.- Informe del Presidente.

Se seguirán manteniendo la reuniones con las distintas asociaciones de vecinos. 
El señor presidente comenta que se irá informando del estado de trámite de todas las 
cuestiones planteadas en las distintas reuniones.

3º.- Ruegos y preguntas.

Interviene  Vicent  Grau Reig.  El  señor  Grau  manifiesta  su  protesta  porque  la 
Comisión de Patrimonio está tardando mucho en ofrecer el solar frente a la Ciudad de la 
Justicia a la Consejería de Educación, para la construcción del nuevo conservatorio de 
música.  El señor presidente se toma nota de la protesta y comenta al respecto que todavía 
no  está  decidida  al  cien  por  cien  la  ubicación  definitiva  del  conservatorio  de  música, 
aunque  es  esa la  que  cuenta  con muchas posibilidades  de  que  ahí  se  construya.  Es 
voluntad del gobierno municipal que se resuelva cuanto antes. Se le contestará por escrito.

Interviene Begoña Prades Beltrán. La señora Prades pregunta sobre el tema del 
botellón  que se está llevando  a cabo  dentro de las instalaciones  del  IES Sos Baynat, 
dejándolo todo lleno de suciedad. El señor Presidente comenta al respecto que ya se han 
dado instrucciones de actuación a la Policía Local,  sobre todo los fines de semana, no 
reportándose  nuevos  problemas.  No  obstante,  el  señor  Presidente,  invita  a  la  señora 
Prades a que estén vigilantes por si vieran que dicho problema continuara produciéndose 
para poder tomar nuevas medidas de actuación.

Interviene Lidón Algarra Soto. La señora Algarra plantea dos problemas: uno, de 
semáforos  en  el  cruce  de  la  calle  Rafalafena  con  calle  Moncofar.  Quizás  debería 
incorporarse una fase en ámbar para remarcar la precaución de los vehículos por el paso 
de peatones que cruzan la calle en ese punto. Y dos, de aceras. La acera frente al CP 
Bernat Artola es pequeña para la gran cantidad de padres que esperan a la salida de los 
niños  del  colegio.  A  ver  que  solución  se  podría  dar.  Con  el  fin  de  tomar  una  mayor 
percepción de los problemas planteados, el Presidente y Vicepresidente, que es a su vez 
el Concejal de Movilidad, quedarán con la señora Algarra para hacer una visita in situ.

Interviene Teresa Llopis Rambla. La señora Llopis solicita presencia Policial o de 
AMU, a la salida de los niños del colegio Madre Vedruna por la calle Guitarrista Fortea, por 
la tarde (salen a las 17:00 h). El motivo es porque al salir por distintas puertas del colegio, 
la salida que da por la calle Guitarrista Fortea, a esas horas es un punto conflictivo entre 
vehículos que allí circulan, padres esperando en la calle y niños saliendo del colegio. La 
presencia  Policial/AMU  serviría  de  gran  ayuda.  Estuvieron  unas  cuantas  veces  pero 
dejaron de hacer presencia.

Que se permita a los padres poder utilizar las zonas de Carga y Descarga junto al 
colegio para parar y dejar a los niños dentro del centro, sin que les multen.

Las aceras son pequeñas para la cantidad de padres que esperan a la salida de 
los niños del colegio. Buscar alguna solución.
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Interviene Santiago Caudet Cebrián. El señor Caudet solicita que se instale una 
valla permanente fija en la puerta de salida/acceso al CP Mestre Canós por la Av del Mar y 
así evitar que los niños en un despiste invadan la calzada y puedan ser atropellados.

Y no habiendo más asuntos que tratar  se levanta la  sesión,  siendo las veinte 
horas y veinte minutos, extendiéndose de ella la presente acta firmada por el Presidente y 
el Secretario.

Diligencia para hacer constar que la presente acta se firma con el visto bueno del 
actual Presidente Jorge Ribes Vicente, designado por decreto de Alcaldía 2022-3458, de 8 
de abril de 2022, debido a la renuncia del anterior Presidente David Donate Castiblanque al 
acta de Concejal, mediante escrito presentado el día 6 de abril de 2022.

(Documento firmado electrónicamente al margen.)
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Acta del Consell Municipal del Districte Est

Nº d'Acta: 3

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 26. octubre . 2021

Hora inici/fi: 20:10 / 20:25

Lloc: Palau de la Festa, Sala Museu

Membres assistents:

DAVID DONATE CASTIBLANQUE
JORGE RIBES VICENTE
LUCIANO FERRER PONS
SALVADOR HUGO LÓPEZ BERNARDO
JOSÉ M. REBOLLO DE LA ROSA
SERGIO TOLEDO LLORENS
VICENT GRAU REIG
EVA M.ª JIMÉNEZ JIMÉNEZ
JOSÉ D PARRA CUARTERO
ESTEBAN ADELL BOIX
ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT
LIDÓN ALGARRA SOTO
SANTIAGO CAUDET CEBRIAN
BEGOÑA PRADES BELTRÁN
TERESA LLOPIS RAMBLA

Membres absents: 

Pendiente de designar
BEGOÑA CARRASCO GARCÍA
NIEVES RUIZ GELLIDA
CRISTIAN FERNÁNDEZ VAQUERO
SILVIA PERIS DUMONT
FRANCISCO GIL GARCÍA
VICKY AMORES HEREDIA
NURIA SOLSONA SORRIBES
MERCEDES CLARÓS VILAR
M.ª DOLORES MALAGÓN ROMERO

President (Partit Socialiste – PSPV)
Vicepresident (PSPV)
Regidor (VOX)
Veí (Alcaldía)
Veí (Alcaldía)
Veí (Partido Popular - PP)
Persona (Compromis)
A VV Gumbau
A VV Doctor Marañón y Adyacentes 
A VV Bulevar. Vicente Blasco Ibáñez
A VV Rafalafena dels Tarongers
AMPA CP Bernat Artola
AMPA CP Mestre Canós
AMPA IES Sos Baynat
AMPA CP Madre Vedruna

Veí (Ciudadanos)
Persona ( PP)
Persona (Ciudadanos)
Persona (VOX) (*)
Persona (Podem-Esquerra Unida)
Persona (PSPV)
A VV Rafalafena
AMPA CP Lluis Revest 
AMPA IES Penyagolosa
AMPA CP Fadrell

(*) Excusa absència

Secretari:
JORGE AHÍS GAVALDÁ
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Pel senyor President s'obri la sessió i abans de passar al primer punt de l'orde del 
dia es procedeix a la presa de jurament o promesa, segons el seu desig, del càrrec de 
vocal del Consell Municipal del Districte Est, de la senyora Lidón Algarra Soto, que ve en 
representació de l'AMPA CP Bernat Artola, substituint a Elena Velázquez Escuita. Per a 
això es fa referència al Reial decret 707/1979, de 5 d'abril, pel qual s'estableix la fórmula de 
jurament en càrrecs i funcions públiques.

1r.- Aprovació de l'Acta de la sessió anterior de data 28 d’abril de 2021 .

S'aprova per unanimitat dels membres assistents.

2n.- Informe del President.

Es continuaran mantenint la reunions amb les diferents associacions de veïns. El 
senyor president comenta que s'anirà informant de l'estat de tràmit de totes les qüestions 
plantejades en les diferents reunions.

3r.- Precs i preguntes.

Intervé  Vicent Grau Reig. El senyor Grau manifesta la seua protesta perquè la 
Comissió de Patrimoni està tardant molt a oferir el solar enfront de la Ciutat de la Justícia a 
la Conselleria d'Educació, per a la construcció del nou conservatori de música. El senyor 
president  es pren nota de la  protesta i  comenta  sobre este tema que encara  no està 
decidida al cent per cent la ubicació definitiva del conservatori de música, encara que és 
esta la que compta amb moltes possibilitats que ahí es construïsca. És voluntat del govern 
municipal que es resolga com més prompte millor. Se li contestarà per escrit.

Intervé Begoña Prades Beltrán. La senyora Prades pregunta sobre el tema del 
botelló que s'està duent a terme dins de les instal·lacions de l'IES Sos Baynat, deixant-lo 
tot  ple  de  brutícia.  El  senyor  President  comenta  sobre  este  tema  que  ja  s'han  donat 
instruccions d'actuació a la Policia Local, sobretot els caps de setmana, no reportant-se 
nous problemes. No obstant això, el senyor President, convida a la senyora Prades al fet 
que estiguen vigilants per si veren que este problema continuara produint-se per a poder 
prendre noves mesures d'actuació.

Intervé  Lidón Algarra Soto. La senyora Algarra planteja dos problemes: un, de 
semàfors  en  l'encreuament  del  carrer  Rafalafena  amb  carrer  Moncofar.  Potser  hauria 
d'incorporar-se una fase en ambre per a remarcar la precaució dels vehicles pel pas de 
vianants que travessen el carrer en eixe punt. I dos, de voreres. La vorera enfront del CP 
Bernat  Artola  és  xicoteta per  a  la  gran quantitat  de  pares  que esperen a  l'eixida  dels 
xiquets del col·legi. A veure que solució es podria donar. Amb la finalitat de prendre una 
major percepció dels problemes plantejats, el President i Vicepresident, que és al seu torn 
el Regidor de Mobilitat, quedaran amb la senyora Algarra per a fer una visita in situ.

Intervé Teresa Llopis Rambla. La senyora Llopis sol·licita presència Policial o de 
AMU, a l'eixida dels xiquets del col·legi Mare Vedruna pel carrer Guitarrista Fortea, a la 
vesprada (ixen a les 17.00 h). El motiu és perquè en eixir per diferents portes del col·legi,  
l'eixida que dona pel carrer Guitarrista Fortea, a estes hores és un punt conflictiu entre 
vehicles que allí circulen, pares esperant al carrer i xiquets eixint del col·legi. La presència 
Policial/AMU serviria de gran ajuda. Van estar unes quantes vegades però van deixar de 
fer presència.
Que es permeta als pares poder utilitzar les zones de Càrrega i Descàrrega al costat del 
col·legi per a parar i deixar als xiquets dins del centre, sense que els multen.

Les voreres són xicotetes per a la quantitat de pares que esperen a l'eixida dels 
xiquets del col·legi. Buscar alguna solució.
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Intervé Santiago Caudet Cebrián. El senyor Caudet sol·licita que s'instal·le una 
tanca permanent fixa a la porta d'eixida/accés al CP Mestre Canós per la Av de la Mar i així 
evitar que els xiquets en una distracció envaïsquen la calçada i puguen ser atropellats.

I no havent-hi més assumptes que tractar s'alça la sessió, sent les vint hores i vint-
i-cinc minuts, estenent-se d'ella la present acta signada pel President i el Secretari.

Diligència per a fer constar que la present acta se signa amb el vistiplau de l'actual 
President Jorge Ribes Vicente, designat per decret d'Alcaldia 2022-3458, de 8 d'abril de 
2022, a causa de la renúncia de l'anterior President David Donate Castiblanque, a l'acta de 
Regidor, mitjançant escrit presentat el dia 6 d'abril de 2022.

(Document signat electrònicament al marge.)
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